
Zápisnica 

 

zo zasadnutia komisie životného prostredia a hospodárskej 

stratégie konaného dňa 26. 11. 2024 

 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

Otvorenie: 

Témy zasadnutia: 

 

Úvod: 

 ROZPOČET-návrh priorít v oblasti ŽP, OH a HS pre rok 2025 

 Otvorené témy z predchádzajúcich zasadnutí komisií 

 Kontajnerové stojiská 

 Rozšírenie parkoviska LIDL 

 Odvodnenie bežeckej dráhy 

 Výmena a oprava lavičiek na území MČ Lamač 

 Revitalizácia parkoviska na Malokarpatskom námestí 

 Tepelné hospodárstvo Lamač 

 Rôzne 

4. ZÁVER 
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Úvod:  

 ROZPOČET-návrh priorít v oblasti ŽP, OH a HS pre rok 2025 
 

Členom komisie bol predložený spracovaný návrh rozpočtu pre rok 2025. 

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 
 

b) Odporúčajú: 
 
- Prioritne sa zaoberať tvorbou nových vodozádržných opatrení na území MČ. Ako 

vhodnú lokalitu členovia komisie navrhujú priestor za bytovým domami v hornej 
časti Studenohorskej ulice.  
 

- Pokračovať v projekte výmeny inváznych drevín na Studenohorskej ulici  
 
- Pokračovať v projekte transformácie zberného miesta na zberný dvor na ulici Pod 

násypom 19 
 

- Prioritne sa zaoberať prípravou a realizáciou projektov spomínaných v Klimatickom 
pláne SECAP pre Lamač 

 Otvorené témy z predchádzajúcich zasadnutí komisií  
 

 Kontajnerové stojiská  
 

Členovia komisie boli informovaní o celkovom počte zrekonštruovaných stojísk na Bakošovej 
ulici a nových stojísk na Heyrovského ulici.  

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 
b) Odporúčajú pokračovať v rekonštrukcii prístupových chodníkov a postupne 

zabezpečiť stiahnutie kontajnerov mimo cestnej komunikácie najmä na 
Studenohorskej ulici. Odporúčajú aktívnu komunikáciu so správcami a zástupcami 
SVB v tejto veci. 

 

 Rozšírenie parkoviska LIDL 
 

Členovia komisie boli informovaní, že bolo vydané stavebné povolenie. 

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 
b) Odporúčajú kontaktovať spoločnosť LIDL za účelom ďalšieho postupu z ich strany 

a termíne realizácie stavby. 
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 Odvodnenie bežeckej dráhy 
 

Členovia komisie boli informovaní, že bolo dokončené čiastočné odvodnenie časti bežeckej 
dráhy v areáli ZŠ Lamač a zároveň bola urobená predpríprava na prípadné pokračovanie 
a dobudovanie drenážneho systému podľa pôvodného projektu.  

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 
b) Odporúčajú posúdiť možnosť vybudovania akumulačnej nádrže v danej lokalite na zber 

dažďovej vody a túto vodu využívať na závlahy 
 

 Výmena a oprava lavičiek na území MČ Lamač 
 

Členovia komisie boli informovaní, že tento rok bola dokončená celková výmena lavičiek na 
území MČ Lamač.  

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 
b) Odporúčajú doplniť ešte 5-10 ks lavičiek podľa potreby, napr. do priestoru za bytové 

domy na Studenohorskej ulici (napr. povyše detského ihriska). Odporúčajú primárne 
využiť repasovanie starých lavičiek. 

 

 Revitalizácia parkoviska na Malokarpatskom námestí 
 

Členovia komisie boli informovaní o pokračovaní projektu revitalizácie a odvodnení parkoviska 
- vodozádržné opatrenia na Malokarpatskom námestí. Projekt bol odovzdaný BVS. 

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 
b) Žiadajú informovať o ďalších krokoch v rámci realizácie tohto projektu 

 

 Tepelné hospodárstvo Lamač 
 

Mgr. Alexandra Kriššová informovala členov komisie o ďalších krokoch a postupoch v riešení 
problematiky tepelného hospodárstva MČ Lamač. Prezentácia dodávateľa tepla Výroba tepla 
Lamač, s.r.o. k plánovaným aktivitám bude 9.12. o 18:00 v kine. Podľa pozvánky, ktorú 
spoločnosť adresovala správcom, sú vítaní aj obyvatelia - odberatelia tepla na kúrenie a teplej 
vody. 

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 
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 Rôzne 
 

- Členovia komisie upozorňujú na výrub drevín v areáli futbalového klubu 
a odporúčajú preveriť dodržanie náležitostí zákona o ochrane prírody a krajiny.  
 

- Členovia komisie odporúčajú venovať sa problematike možného zabezpečenie 
vratných pohárov v rámci podujatí organizovaných mestskou časťou. V prípade 
rozbehnutia tohto projektu odporúčajú vyčleniť dostatočné finančné prostriedky 
v programe 6. v rozpočte. Predsedníčka komisie informovala členov komisie 
o projekte Magistrátu BA v tejto veci. 

 
- Z diskusie vyplynulo, že je potrené zhodnotiť celkový zdravotný stav drevín na 

území MČ. V tejto veci boli členovia komisie požiadaní, ako odborníci v danej 
oblasti, na podávanie návrhov na úpravu prípadne výrub drevín priamo Referátu 
životného prostredia, kde na základe týchto odporúčaní bude na jednotlivých 
drevinách vykonané odborné posúdenie autorizovaným arboristom a následne 
rozhodnuté o spôsobe revitalizácie, prípadne výrube. 

 
- Členom komisie bol podaný návrh na presadenie čerešne a magnólie rastúcej vo 

vyvýšenom stupni na Malokarpatskom námestí z dôvodu tienenia vysadenej 
borovice, ktorá v súčasnosti plní funkciu vianočného stromu. Členovia komisie 
nesúhlasia s týmto návrhom a odporúčajú tieto dreviny iba odborne upraviť. 
Čerešňa a magnólia tvoria estetický prvok danej časti námestia a to hlavne v čase 
kvitnutia. Členovia komisie zároveň odporúčajú upraviť aj borovicu nakoľko jej 
terminál je tvorený z 3 častí čo môže v budúcnosti spôsobovať problém. 

 

4. ZÁVER  
 

Predsedníčka komisie poďakovala členom komisie za spoluprácu v roku 2024.  

 

Prítomní: 

 

Ing. Veronika Hagovská, Mgr. Alexandra Kriššová, PharmDr. Veronika 
Danevová, PhD., Ing. Ivan Tužinský, Ing. Lenka Ficeková, Ing. Andrej 
Petríček, Mgr. Matúš Kniez, Ing. Lívia Ondirko Matlonová 

 

Neprítomní: 
  

Hostia:  Igor Polakovič - starosta 

 

Zapísal: 26. 11. 2024 Ing. Marek Poláš, v. r.  

 

Overil: Ing. Veronika Hagovská, v. r.  

 


